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SKUPŠTINA STELJAČKOG SAVEZA CRNE GORE 

- SKUPŠTINA SSCG - 

ZAPISNIK SA REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE STRELJAČKOG SAVEZA CRNE GORE 

 

Dana 22.12.2022. godine 

Podgorica 

 

U skladu sa članom 2 Poslovnika o radu Skupštine Crne Gore od 30.11.2021. godine, Skupština 

Streljačkog saveza Crne Gore (u daljem tekstu: Skupština), odražala je redovno godišnje 

zasijedanje dana 22.12.2022. godine, u multimedijalnoj sali Univerzitetskog sportskog centra u 

Podgorici, sa početkom u 12.15 časova. 

Skupštinom je predsjedavao predsjednik Skupštine Željko Miličković, a Radno predsjedništvo 

činili su predsjednik Streljačkog saveza Crne Gore Zoran Bošković i u svojstvu sekretara 

Steljačkog saveza Crne Gore dr Savo Milašinović. 

Skupštinu u ovom sazivu činili su delegati sljedećih klubova, i to: 

- SK “Centar”, Podgorica – dva delegata, 

- SK “Stara Varoš”, Podgorica – dva delegata, 

- SK “Strijelac”, Podgorica – dva delegata, 

- SK “Berane”, Berane – jedan delegat, 

- SK “Donje luge”, Berane – jedan delegat, 

- SK “Brskovo”, Mojkovac – dva delegata, 

- SK “Vojnik”, Danilovgrad – dva delegata, 

- SK “Budva”, Budva – jedan delegat, 

- SK “Kalibar”, Nikšić – dva delegata, 

- SK “Nikšić”, Nikšić – jedan delegat, 

- SK “Gams”, Cetinje – jedan delegat, 

- SK “Herceg Novi”, Herceg Novi – jedan delegate, 

- SK “Goršak”, Kolašin – jedan delegat, 

- SK “7,9mm”, Andrijevica – jedan delegat, 

- SK “Speed shooters Montenegro”, Podgorica – jedan delegate, 

- SK “Shadow”, Rožaje – jedan delegat. 

Neposredno prije “otvoranja” sjednice, predsjednik Skupštine je obavijestio sve prisutne da u 

skladu sa članom 6 Poslovnika o radu Skuštine Streljačkog saveza Crne Gore, radno 

predsjedništvo Skupštine čine predsjednik Skupštine, predsjednik SSCG i sekretar SSCG, te da 

je na samom početku, kako bi se utvrdilo da li Skupština može da se održi, potrebno izabrati 

Verifikacionu komisiju, koja će utvrditi prisutni broj delegata iz registrovanih klubova i postojanje 

kvoruma. Predsjednik Skupštine je za članove Verifikacione komisije predložio: 

- Darinku Bulatović, Aleksandra Lukića i Žarka Vukajlovića. 
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Prisutni su se o predlogu za sastav Verifikacione komisije izjasnili sa: 21 glasom “Za”, a jedno lice 

se nije izjasnilo, pa će se taj glas smatrati kao “Uzdržan”. 

Verifikaciona komisija je po izvršenom uvidu u dostavljene potvrde od strane prisutnih delegata o 

ovlašćenju za zatupanje interesa svojih klubova na konkretnoj sjednici Skupštine, podnijela 

usmeni izvještaj Radnom predsjedništvu Skupštine, u kojem je konstatovano da sjednici 

prisustvuju delegati iz 16 klubova od 27 koliko ih je ukupno registrovano u SSCG, a koje će 

zastupati 22 delegata u skladu sa Poslovnikom o radu Skupštine SSCG. Utvrđeno je da postoji 

kvorum za rad Skupštine, te je predsjednik Skupštine najavio nastavak rada. 

Za vođenje zapisnika na tekućoj sjednici, predsjenik Skupštine je predložio za zapisničarku: 

- mr Anđelu Miličković. 

Skupština je predlog usvojila sa 21 glasom “Za”, dok je jedan glas bio “Uzdržan”. Shodno članu -

-- Poslovnika o radu Skupštine, predsjednik Skupštine je napomenuo prisutne da su ovjerivači 

zapisnika predsjednik Skupštine i zapisničar. 

Uslijedilo je usvajanje zapisnika sa redovne sjednice Skupštine održane 30.11.2021. godine , na 

isti nije bilo primjedbi, a Dubravka Ivanović, koja je bila u ulozi zapisničarke na spomenutoj 

sjednici, izjavila je da je odbila da potpiše isti, jer nije u potpunosti saglasna sa navodima tog 

zapisnika, na šta nije bilo daljih komentara, a zapisnik je potpisan od strane predsjednika 

Skupštine (i u tom sazivu: Željko Miličković).  

Skupština se izjasnila sa 19 glasova “Za”, dok tri delegata bila “Uzdržana”. 

Potom, predsjednik Skupštine je stavio na glasanje dnevni red za tekuću sjednicu. 

Predlog dnevnog reda: 

1. Izbor radnih tijela Skupštine 

- Zapisničar 

- Verifikaciona komisija 

- Ovjerivači zapisnika 

2. Usvajanje Zapisnika sa sjednice Skupštine održane 30.11.2021. godine 

3. Izmjene i dopune Poslovnika o radu Skupštine Streljačkog saveza Crne Gore 

4. Izvještaj o finansijskom poslovanju SSCG za 2021. godinu 

5. Izvještaj Nadzornog odbora zaz 2021. godinu  

6. Izvještaj o radu SSCG u period između dva zasijedanja Skupštine 

7. Izbori i imenovanja 

8. Razmatranje pitanja dostavljenih od strane klubova. 
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Skupština se izjasnila sa: 22 glasa “Za”. 

 

Sljedeće pitanje, po kojem se otvorila i prva diskusija među delegatima, odnosilo se na tačku 

dnevnog reda “Izmjene i dopune Poslovnika o radu Skuštine SSCG”. Predsjednik Skupštine je 

saopštio prisutnim delegatima tekst predloga SK “Stara Varoš” iz Podgorice, sa amandmanom 

SK “Berane” iz Berana, a koji se odnosio na: 

- izmjene člana 6 stav  1 alineja 3; izmjene člana 6 stav 2; dopunu člana 6 stavom 3; dopuna 

člana 8 stav 2 novom alinejom ispred alineje 1; izmjena člana 8 stav 2 alineja 1 (postaje 

2); izmjena člana 8 stav 2 alineja 2 (postaje 3), izmjena člana 8 stav 3; dopuna člana 9 

stavom 2. 

Tokom diskusije iznijet je amandman na predlog izmjena člana 8 stav 3 poslovnika, koji je 

predlagač prihvatio, pa se o predlogu sa amandmanima glasalo kumulativno. 

Skupština se na iznijeti predlog sa amandmanima izjasnila sa 18 glasova “Za” i 4 “Uzdržana” 

glasa. 

 

Predsjednik Skupštine je potom najavio sljedeću tačku dnevnog reda – Izvještaj o finansijskom 

poslovanju SSCG za 2021. godinu i dao riječ sekretaru Saveza dr Savu Milašinoviću. Nakon 

izlaganja imenovanog, komentar je imala Dubravka Ivanović, a onda je predsjednik Nadzornog 

odbora Radosav Puletić predstavio izvještaj o pregledu završnog računa koji je izvršen dana 

8.12.2022. godine, za predmetnu godinu, koji je sastavljen od strane imenovnog predsjednika 

Nadzornog odbora i člana Aleksandra Lukića, dok je treća članica Sandra Martić bila opravdano 

spriječena da prisustvuje radu Nadzornog odbora po ovom pitanju. Nadzorni odbor je glavnu 

primjedbu na završni račun dao po pitanju manjka transparentnosti (povraćaj sredstava na Glavni 

račun Državnog trezora u iznosu od 21.093,73 eura i vraćanje duga SSCG prema Strelkomercu, 

u iznosu od 5.160,24 eura, bez znanja i saglasnosti Upravnog odbora SSCG), te na isplatu 

Dubravki Ivanović u iznosu od 2.962,20 eura po raznim stavkama “za uloženi rad za potrebe 

SSCG, koji nije povezan sa njenim radom u Strelkomercu”. Osim navedenog, Nadzorni odbor je 

utvrdio da završni račun za 2021. godinu zadovoljava i preporučio Skupštini da isti usvoji. Na 

predstavljeni izvještaj, komentar i pojašnjenje dao je dr Savo Milašinović. Daljih komentara nije 

bilo, pa je predsjednik Skupštine stavio na glasanje četvrtu i petu tačku dnevnog reda (Izvještaj o 

finansijskom poslovanju SSCG za 2021. godinu i Izvještaj Nadzornog odbora o završnom računu 

za 2021. godinu). 

Skupština se izjasnila sa 22 glasova “Za”. 

Šesta tačka dnevnog reda – Izvještaj o radu SSCG između dva zasijedanja Skupštine, sljedeća 

je raspravljana na sjednici. Predsjednik Skupštine je dao riječ dr Savu Milašinoviću da predstavi 

navedeni izvještaj. a nakon njegovog izlaganja, riječ je preuzeo predsjednik SSCG Zoran 

Bošković. Imenovani su iz svojih uloga predstavili najznačanije uspjehe strijelaca i SSCG u 

prethodnog godini dana, kao i izazove sa kojima se suočavaju. Komentarisala je Dubravka 

Ivanović, pri tom ističući sopstveni doprinos u pribavljanju opreme i oslobađanju od poreza po 

tom osnovu, takođe navela je da je ona podnosilac jedne anonime prijave protiv SSCG, jer smatra 

da je neopravdano uklonjena iz Takmičarske komisije SSCG. Osim navedenog, iznijela je da je 

u saznanju da je jedan ili više klubova podnijelo tužbu zbog zloupotrebe oružja i isprava, koji od 
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maja tekuće godine nije procesuiran, a lično je zainteresovana za postupanje po tom predmetu, 

jer tvrdi da je svjedok u konkretnom slučaju kada se “gospodin predsjednik samoposluživao iz 

naše oružarnice” i “kada je gospodin predsjednik oružje koje nije iz Saveza (prim. aut. SSCG) 

donio u Savez i poklonio ga trećem licu i time mu legitimitet tom oružju”. Potom, naglasila je da je 

prethodnih 10 godina, koliko su trajali sporovi u vezi sa pravom svojine nad zemljištom na kojem 

se nalazi zgrada SSCG, ona bila jedina osoba koja je sa advokaticom SSCG išla na ročišta i 

brinula o urednom sprovođenju radnji od strane SSCG, pa shodno tome zahtjeva da se Skupština 

izjasni o tome da, kada se za to ukase prilika, ona nagradi za svoj doprinos SSCG, a pri tom je 

pozvala sve prisutne, koji je poznaju, da se izjasne o tome “šta je to loše uradila”. Na kraju, 

osvrnula se na neprijatnu situaciju u vezi sa SK “Budva”, u vezi sa čijom ogranizacijom takmičenja 

je bila u avgustu tekuće godine pozvana od strane predstavnika granične policije, zbog unosa 

oružja u Crnu Goru od strane takmičara iz inostranstva, te pokušala da pojasni svoja potraživanja 

prema SSCG, kao zaposlena u Strelkomu, zbog toga višegodišnjih neisplaćenih zarada. 

Na izlaganje Dubravke Ivanović, komentar u vidu replike je imao Jovica Marković, a potom je riječ 

tražio i obratio se Nikola Perišić. Dodatni komentar nakon njihovih izlaganja imala je opet 

Dubravka Ivanović u vezi sa podnijetim tužbama protiv SSCG i predsjednika SSCG.  

Kako je tema bila inspirativna za raspravu, koja se udaljavala od predmetne tačke dnevnog reda, 

predsjednik Skupštine je istu prekinuo i pozvao delegate da se prvo izjasne o Izvještaju o radu 

SSCG za period između dva zasijedanja Skupštine, a Skupština je glasala sa 22 glasa “Za”. 

Zatim, na glasanje je stavio i usmeno izjavljeni zahtjev Dubravke Ivanović, pri tom dodatno 

definišući u komunikaciji sa njom isti – da se u narednom periodu, uz novčanu nagradu, SSCG 

zahvali Dubravki Ivanović za doprinos SSCG povodom obezbjeđivanja povrata prava svojine nad 

zemljištem na kojem se nalazi zgrada SSCG. Skupština se izjasnila sa 17 glasova “Protiv” i 5 

glasova “Za”. 

Tačka “Izbori i imenovanja”, sljedeća je bila na dnevnom redu. Predsjednik Skupštine, objasnio 

je prisutnima da je u prethodnom periodu napravljen propust prilikom fomiranja Arbitražne 

komisije SSCG, te je nakon citiranja člana 82 Zakona o sportu, ukazao na to da trenutno u 

Abitražnoj komisiji se nalaze tri člana, od kojih je samo jedan član diplomirani pravnik u 

adekvatnom nivou kvalifikacije obrazovanja – advokat Zdravko Radošić. Takođe, napomenuo je 

delegate da član ove komisije ne može biti ujedno i članovi Upravnog odbora ili drugog organa 

SSCG. Upitao je prisutne da li imaju predlog za dva druga člana Arbitražne komisije, koji bi 

zajedno sa Zdravkom Radošićem činili novi predlog sastava Arbitražne komisije, te predložio kao 

članicu mr Anđelu Miličković, sa argumentima da je riječ o strelkinji koja je godinama bila birana 

za najboljeg strijelca SSCG, a ujedno je doktorantkinja pravnih nauka, a kao trećeg člana 

predložio je Milana Šanovića, istaknutog sportskog radnika. Komentar je imala Dubravka 

Ivanović, koja je predložila Sunčicu Ivanović, kao trećeg člana komisije, umjesto Milana Šanovića, 

koja je zaposlena u Osnovnom državnom tužilaštvu, jer smatra da je pogodno da jedan od 

članova bude lice izvan SSCG i streljačkog sporta.  

Za riječ se javio Radosav Puletić, kako bi se pridružio predlogu za mr Anđelu Miličković, za 

buduću članicu predmetne komsije. Predlog je podržao, tj. pridružio mu se Žarko Vukajlović. 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da je sporan treći predloženi član komisije, s obzirom na to 

da postoje dva aktuelna predloga, i pozvao delegate da se izjasne o predlogu za Milana Šanovića 

kao člana, na šta se Skupština izjasnila sa 21 glasom “Za” i jednim “Uzdržanim”. Shodno ishodu 

glasanja, nije bilo svrsishodno sprovoditi glasanje za drugog kandidata, te je predsjednik 
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Skupštine pozvao Skupštinu da se izjasni o kompletnom predlogu za sastav Arbitražne komisije 

– Zdravko Radošić, mr Anđela Miličković i Milan Šanović, a glasanje se završilo sa 21 glasom 

“Za” i jednim “Uzdržanim”. 

Potom, predsjednik Skupštine je dao riječ predsjeniku SSCG, koji je objasnio Skupštini da je 

naprethodnom sazivu Skupštine Upravni odbor brojao devet članova, a na dan ove sjednice, isti 

broji šest članova, iz razloga podnijetih ostavki koje su se dogodile u međuvremenu. U vezi sa 

tim, pojasnio je da iz razloga efikasnosti, neophodno je da predloži novog člana Upravnog odbora, 

i to u konkrentom slučaju Dušana Đukića, kao predstavnika aktivnih sportista. Predsjednik 

Skupštine, pojasnio je dodatno prisutnim delegatima da je riječ o obavezi utvrđenoj Zakonom o 

sportu, te da kako je Nikola Šaranović, koji je bio predstavnik sportista podnio ostavku, a da Nikola 

Perišić, iako aktivni sportista inače, kao član Upravnog odbora nije imenovan u svojstvu 

predstavnika aktivnih sportista, već po drugom osnovu, tako da je nužno da se o ovom pitanju 

odluči bez odlaganja. Potom, predsjednik Skupštine je stavio na glasanje ovaj predlog, a 

Skupština se izjasnila sa 21 glasom “Za” i jednim glasom “Protiv”. 

Posljednja tačka dnevnog reda ticala se – Razmatranja pitanja dostavljenih od strane klubova. 

Predsjednik Skupštine pozvao je Musu Tahirija, predstavnika SK “Vojnik” – Danilovgrad, da 

Skupštini predstavi svoj predlog. Prije predloga za glasanje, zamolio je dr Sava Milašinovića, kao 

streljačkog sudiju najvišeg ranga u Crnoj Gori, da kada mu se ukaže prilika tokom prisustva na 

nekom od narednih takmičenja, ispita i utvrdi za potrebe takmičara “C” programa “koje oružje, 

koje discipline, koja municija, gdje se šta nabavlja”, u vezi sa ostavarivanjem uslova za 

unaprijeđenje ovog programa streljačkog sporta (precizirano u komunikaciji sa dr Savom 

Milašinovićem da je riječ o “pištoljskim” disciplinama”). Potom, prvi iznijeti predlog za odlučivanje 

odnosi se na povećanje iznosa godišnje članarine klubova registrovanih kod SCG, sa sadašnjih 

50,00 eura, na iznos od 100,00 eura i da svi klubovi koji ne izmire članarinu do 31.12. tekuće 

godine (u konkretnom slučaju 31.12.2023. godine), gube status u SSCG, koja bi bila isključivo 

namjenjena za nagrade takmičarima u “A” streljačkom programu. Drugo zahtjev odnosio se za 

omogućavanje sprovođenja seminara za trenere i sudije. Treći zahtjev – prvenstveno je 

obrazložen činjenicom da je u protekloj godini SK “Vojnik” poslije mnogo decenija ponovo uveo 

takmičarski program u disciplini – veliki kalibar, a kako bi se omogućilo da se ista mogu 

organizovati u skladu sa ISSF standardima, bilo je neophodno da se nabavi svjetlosna 

signalizacija, za šta u tom trenutku SSCG nije ima sredstava, pa su trošak za pribavljanje ove 

opreve ravnopravno podijelili streljački klubovi “Vojnik” – Danilovgrad, “Stara Varoš”, “Centar”, 

“Brskovo”, “Speed shooters”, “Nikšić”, “Kalibar”, u iznosu po 50,00 eura, uz donaciju Veslina 

Mićunovića, Rajka Kovačevića i Brana Pekovića, koji su finansijskim sredstvima doprijenijeli da 

se podmire svi nužni troškovi – definisan je kao zahtjev za oslobađanje citiranih klubova od 

plaćanja članarine za 2023. godinu, na ime konkretne opreme, koja se donira SSCG. 

Predsjednik Skupštine je u odgovoru na navode Muse Tahirija, između ostalog obrazložio i razlog 

zbog kojeg do dana održavanja sjednice Skupštine nijesu preduzete mjere u skladu sa odlukom 

o plaćanju članarine SSCG od strane registrovanih klubova (problem tehničke prirode, zbog 

poteškoća u vezi sa dostupnošću dokumenta na zvaničnom sajtu SSCG). Stoga, napomenuo je 

sve prisutne delegate na obavezu utvrđenu tom odlukom, a čije nepoštovanje povlači posljedice 

nepriznavanja prava na nastupe na takmičenjima iz zvaničnog kalendara SSCG, a u krajnjem, 

nakon isteka perioda od tri godine, i isčlanjenje iz SSCG, što će se i realizovati u odnosu na one 

klubove koji nijesu postupili u skladu sa ovim aktom, jer je to obaveza Takmičarske komisije 

SSCG i SSCG uopšteno. 
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Skupština je u vezi sa posljednjim predlogom donijela odluku o zvaničnom prihvatanju sportske 

opreme – svjetlosne signalizacije u imovinu SSCG, kao i odluku da se po tom osnovu oslobode 

od obaveze plaćanja članarine SSCG sljedeći streljački klubovi Vojnik” – Danilovgrad, “Stara 

Varoš”, “Centar”, “Brskovo”, “Speed shooters”, “Nikšić”, “Kalibar”, po osnovu kompenzacije, a 

glasalo se sa 21 glasom “Za” i jednim “Uzdržanim” glasom. 

Drugi zahtjev, koji se tiče organizacije trenerskih i sudskih seminara, usmjeren je na nadležnost 

Upravnog odbora. 

Predsjednik Skupštine je pozvao prisutne delegate da se izjasne i o predlogu koji se odnosi na 

povećanje obavezne godišnje članarine na iznos od 100,00 eura, u vezi sa kojim se Stanko Laban 

obratio sa suprotnim zahtjevom radi smanjenja sadašnjeg iznosa godišnje članarine na iznos od 

25,00 eura. U vezi sa zahtjevom Stanaka Labana, predsjednik Skupštine i sekretar dr Savo 

Milašinović, objasnili su prisutnima da je iznos od 50,00 eura usklađen približno sa zakonskim 

minimumom koji je određen na 6% od prosječne zarade, te da shodno tome takav predlog se ne 

može razmatrati. Potom, predlog Musa Tahirija je stavljen na glasanje i odbijen je sa rezultatom 

glasanja – pet glasova “Za”, 12 glasova “Protiv” i tri glasa “Uzdržana”, dok su dva delegata 

napustila sjednicu. 

Za riječ se javio Vojislav Zečević problematizujući pitanje trošenja novca u prethodnoj deceniji. 

Repliku je dao dr Savo Milašinović. Međutim, kako rasprava nije bila vezana za predmetnu temu 

tačke osam dnevnog reda, predsjednik Skupštine je prekinuo diskusiju i uputio na činjenicu da je 

pitanje u nadležnosti drugih organa. 

Sljedeći za riječ se javio Nikola Perišić, koji je ukazao na to da izvještaji koji se usvajaju, zbog 

svoje nepreciznosti i “opštosti”, izazivaju nedoumice i sumnje prilikom razmatranja, na šta je 

ukazao i Nadzorni odbor, zato što ne ukazuju na pojednosti u vezi sa kojima se raspolagalo 

novcem, te da je potrebno formu izvještaja doraditi kako bi isti bio jasniji i transparentniji, tako da 

se obuhvati i stanje duga. 

Predsjednik Skupštine je podržao predlog i dodao da bi Skupština trebala da donese odluku o 

formi izvještaja, koji bi podrazumijevao sve izdatke u pojedinostima, prema primjeru izvještaja koji 

se objavljuje na zvaničnom sajtu Streljačkog saveza Republike Srbije. Istakao je i da je ovaj 

predlog on isticao godinama unazad, ali isti nije bio usvojen, kao i predlog da se aktom Skupštine 

utvrdi iznos dnevnica koje se dodjeljuju takmičarima prilikom predstavljanja države na 

takmičanjima u inostranstvu, a isti će predložiti i ovog puta, po primjeru akta kojim su uređene 

dnevnice za službena putovanja državnih službenika i namještenika. 

Nakon diskusije po navedenom pitanju, Zečević se obratio sa zahtjevom za nadokanadu 

sredstava utošenih za pripremu za Evropsko prvenstvo 2022. godine, koje je snosio za strijelce 

Kseniju Jukić i Darinku Bulatović. Predsjednik Skupštine je uputio na Upravni odbor i predsjednika 

Saveza, kao nadležne za ovo pitanje. Članovi Upravnog odbora se nijesu izjasnilli, dok 

predsjednik Saveza i sekretar Saveza su kroz diskusiju sa Zečevićem utvrdili do sada nije podnijet  

zvanični zahtjev za nadoknadu utošenih sredstava, a da isti nijesu planirani, jer nije bilo dovoljno 

sredstava, a isto je podržao i Stanko Laban, kao selektor reprezentacije. 

Potom, Stanko Laban je sa ugla selektora dao komentar o negativnom iskustvu u vezi sa 

neprikladnim obavjavama na internet stranicama o članovima reprezentacije i Savezu, te istakao 

da su rezultati koje strijelci postižu izuzetni s obzirom na uslove u kojima rade. 
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Na njegovo izlaganje, nadovezao se i Željko Božović, objašnjavajući prisutnima da je prethodnu 

zvaničnu stranicu Saveza vodila Dubravka Ivanović, te da s obzirom da nijesu mogli postići 

dogovor i saglasnost sa njom oko preuzimanja zvaničnog sajta i instragram i facebook stranice, 

promijenjen je “hosting” i otvorena je nova stranica Saveza na kojoj će ubuduće biti dostupni svi 

podaci i aktuelnosti u vezi sa straljačkim sportom. U diskusiju se uključila i Dubravka Ivanović, 

navodeći svoje argumente na ovu temu. 

S obzirom na vremensko ograničenje, usljed rezervisanog termina za održavanje sjednice, 

predsjednik Skupštine je najavio prisutnima da će nacrt odluke o naknadi troškova za članove 

reprezentacije i druge delegate koji u inostranstvu zastupaju interese sscg, o kojem će se klubovi 

izjasniti na elektronskoj sjednici naknadno, a podom je dao sugestiju Upravnom odboru, sa 

posebnim osvrtom na člana Upravnog odbora Nikolu Perišića, koji bi sa stručne strane mogao da 

doprinese, donesu odluku o sadržini finansijskog izvještaja, na osnovu koje će se godišnji 

finansijski izvještaji usvajati ubuduće. 

Nikola Marković se u vezi sa objavama na internet stranicama obratio lično Dubravki Ivanović, ali 

kako rasprava između njega i Dubravke Ivanović nije bila predmet dnevnog reda sjednice, 

predsjednik Skupštine je obustavio diskusiju.  

Željko Božović je istakao da je u prethodne četiri godine Facebook i Instagram stranica bile 

zvanične stranice SSCG i da su na tim platfomama sve fotografije i postovi bili zvanično 

objavljivani u ime SSCG, te da se SSCG mora zaštiti na adekvatan način. Predsjednik Skupštine 

je predložio da se glasa o zaključku kojim će se utvrditi da Dubravka Ivanović, sa tih naloga ukloni 

sve fotografije i objave koji su predstavljali SSCG i da ubuduće ne koristi simbole i fotografije 

SSCG. 

Skupština se na ovaj predlog izjasnila i usvojila zaključak sa 19 glasova “Za” i jednim “Uzdržanim”. 

Takođe, Dubravka Ivanović se saglasila sa ovim zaključkom. 

Potom, Željko Božović se obratio Dubravki Ivanović sa zahtjevom da SSCG vrati “ključeve” 

navedenih naloga, na šta je ona istakla da će vratiti kada joj bude plaćen dosadašnji rad. 

Predsjednik Skupštine je upitao da li je ikada Upravni odbor dobio zvaničnu odluku kojom je njoj 

dat nalog da otvori sporne naloga, na šta je odgovor bio odričan. Komentar je dao i Puletić, koji 

je istakao da je prilikom kontrole završnog računa SSCG, utvrđeno je da je jedna od stavki 

troškova bila i isplata na račun Dubravke Ivanović u iznosu od 400 eura (slovima: četiri stotine 

eura), koja je od strane sekretara SSCG dr Sava Milašinovića pojašnjena kao isplata za 

održavanje Facebook i Instagram naloga. 

Dušan Đukić je postavio pitanje Dubravki Ivanović, da li shootingsportmne – fun page, je stranica 

iza koje ona stoji, na koje pitanje je Dubravka Ivanović dala potvrdan odgovor. 

Na kraju, predsjednik Skupštine je zahvalio svim delegatima na posvećenom učešću na sjednici 

i izdašnim i konstruktivnim komentarima, te pozvao sve prisutne da se pridruže dodjeli priznanja 

za 2023. godinu najboljim strijelcima Saveza i zaslužnim licima. 

Sjednica je završena u 15.50 časova. 
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Napomena zapisničarke: Zapisnik je sastavljen bez citiranja izjava prisutnih delegata i isti služi 

kao pregled toka sjednice i diskusije koja se odvijala po tačkama dnevnog reda, te je pažnja 

posvećena samo izlaganjima koja su sadržala predloge i zahtjeve o kojima je skupština odlučivala 

glasanjem. Detaljan uvid u sadržaj aktivnosti na sjednici dostupan je na CD-ovima sa video 

snimkom, koji se čuva i dostupan je u zvaničnoj arhivi SSCG. 

 

Zapisničarka:                                                                                                   Predsjednik Skupštine 

mr Anđela Miličković                                                                                     Željko Miličković 

_______________________                                                                       __________________ 

 

 


